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§ 1 

Sammanträdets öppnande, presentation och godkännande 

av föredragningslista 

Ordföranden Nils Duwähl öppnar sammanträdet och hälsar alla 

välkomna.  

 

Rådet och de närvarande presenterar sig.  

 

Rådet godkänner föredragningslistan.  

 

 

§ 2  

Val av protokolljusterare och tid för justering av protokollet 

Ordföranden Nils Duwähl och vice ordföranden Lena Huss 

(HSO/ÅSS) utses att justera protokollet. Protokollet justeras den 

19 augusti 2016. 

 

 

§ 3  

Anmälan av protokollsjustering 

Det anmäldes att det gemensamma funktionshinderrådets  

protokoll den 9 juni 2016 justerats den 10 juni 2016.  

Inga kvarstående frågor.  

 

Rådets beslut 

Det gemensamma funktionshinderrådet beslutade att lägga det 

anmälda protokollet till handlingarna. 

 

 

§ 4 

Information och samtal med socialborgarrådet  

Åsa Lindhagen (MP) 

Rådet och socialborgarrådet Åsa Lindhagen (MP) för samtal 

kring ett par betydelsefulla frågeställningar för medlemmarna i de 

organisationer som rådet representerar. En är att staden initierar 

en undersökning som tar ett helhetsgrepp av de socioekonomiska 

konsekvenserna för rådets målgrupper. Hur påverkas 

målgruppens vardag och rätten till ett självständigt liv till följd av 

avsaknad av nybyggnationen av anpassade bostäder, pris- 

och/eller regeljusteringar med mera? En annan frågeställning är 

hur rådet tidigare kan komma in i ärendeberedningsprocessen. 

Rådet träffar brukare i deras vardag. Denna kunskap och 

information borde tas till vara av staden på ett bättre sätt.  
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Många av rådets medlemmar larmar om att 

stadsdelförvaltningarna tillämpar riktlinjerna för bistånd till 

personer med funktionsnedsättning olika. Rådet undrar hur staden 

säkrar den kommunala likställigheten i tillämpningen och/eller 

tolkningen av riktlinjerna? Åsa Lindhagen (MP) svarar att 

biståndsbedömningen ska vara lika i hela staden och att all 

socialtjänst ska vara likställig. Hon välkomnar rådet att informera 

henne och/eller socialförvaltningen eventuella brister och/eller 

olikheter i tillämpningen.  

Under hösten inleds arbetet med att revidera riktlinjerna.  

Veronica Wolgast Karlberg bes undersöka möjligheterna för att 

rådet kan ingå i arbetsgruppen i revideringsarbetet.   

 

Rådet efterfrågar en fördjupad dialog mellan staden och 

landstinget, då allt fler uppgifter inom bland annat vården förs 

över från landsting till kommuner. 

 

Åsa Lindhagen (MP) bjuder in rådet att träffa socialnämndens  

presidium samt ledamöter och ersättare under hösten 2016.  

 

Åsa Lindhagen (MP) och Veronica Wolgast Karlsberg vill  

anordna en träff för stadens alla funktionshinderråds presidium 

och sekreterare. Syftet är att utbyta tips så att råden och 

nämnderna får ett bättre utbyte av varandra. Rådens 

expertkunskap om sina målgruppers behov är värdefull och ska 

tas tillvara i stadens insatser och tjänster.  

 

Ordföranden Nils Duwähl tackar Åsa Lindhagen (MP) för det 

givande samtalet. 

 

 

§ 5 

Ärenden till socialnämndens sammanträde den 14 juni 2016 

 

1. Socialnämndens föredragningslista. 

 

Det gemensamma funktionshinderrådet har tagit del av 

denna.  

 


